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ZAB.0002.5.2021 
Protokół nr XXX/21 

z obrad XXX Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 30 czerwca 2021 roku  

 
 

1) Otwarcie obrad XXX Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady w dniu 30 czerwca 2021 r. 
o godzinie 1110 otworzył obrady XXX Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał Pana 
Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią Agatę Wojtkowską – Członka 
Zarządu, radnych Rady Powiatu we Włocławku, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu, 
Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu oraz kierowników jednostek organizacyjnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 14 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że XXX Sesja Rady Powiatu we Włocławku została 
zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek zarządu 
powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 458/21 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 
23 czerwca 2021 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku.  
Pozytywna ocena formalna przekazanych materiałów zobowiązała Przewodniczącego Rady 
do zwołania XXX Sesji Rady Powiatu we Włocławku na dzień przypadający w ciągu 7 dni od 
dnia złożenia wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 23 czerwca 2021 r.  
Przewodniczący poinformował, że zwołanie Sesji w tym trybie wyłączyło wymóg posiadania 
przez projekt uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 30 ust. 2 
Statutu Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na 
wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że  Rada Powiatu, 
w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady, przy czym dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy (Zarządu Powiatu).  
W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie podlega 
głosowaniu.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych – czy któryś  z uprawnionych podmiotów chciałby 
w tej chwili zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad XXX 
sesji ?  
Radni nie zgłosili wniosków. 
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Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 30 czerwca  2021 r.  
wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad  o: 
 projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028,  
 projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2021.  
Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji (załącznik 
nr 3 do niniejszego protokołu).     
Przewodniczący Rady przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego 
przycisku na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z , „przeciw” – 
czerwony przycisk z literą P, „wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na dodaniu  
punktu jako 18  w brzmieniu: 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 14  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 obecny niegłosujący  
6 nieobecnych  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 
dodaniu  punktu jako 19  w brzmieniu: 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021 i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 15  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś  z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XXX sesji ? Nie było wniosków. 
Porządek obrad uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował,  iż porządek składa się z 21 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XXIX/21 z dnia 21 maja 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXIX Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
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Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było. to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXIX/21 z dnia 21 maja 2021 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
22 maja 2021 r. do 22 czerwca 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 23 czerwca 2021 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś życzy sobie przerwę celem zapoznania ze 
sprawozdaniem Starosty?  
Radni nie zgłosili wniosków.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy są pytania, uwagi do przedstawionego 
sprawozdania?   Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2021 r. przyjęła  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 22 maja 
2021 r. do 22 czerwca 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu 
Powiatu za okres od dnia 23 czerwca 2021 r. do dnia sesji.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 22 maja 
2021 r. do 22 czerwca 2021 r. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 23 
czerwca 2021 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
6) Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2020 roku.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że  Prokurator Rejonowy we Włocławku na podstawie 
art. 72 § 1 ustawy Prawo o prokuraturze przedstawił na obrady Rady Powiatu informację 
o stanie przestępczości i jej zwalczaniu w powiecie w 2020 r.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
informacją.  
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 10 maja 2021 
r. , na którym 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała Informację o stanie przestępczości 
i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury Rejonowej we Włocławku w 2020 roku.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2021 r. przyjęła  
Informację o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2020 roku.  
Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczania na terenie działania Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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7) Informacja o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony 
Środowiska w 2020 r.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 8a ustęp 1 ustawy 
o Inspekcji Ochrony Środowiska, wojewódzki inspektor ochrony środowiska przedłożył 
Radzie Powiatu, na jej wniosek, informację o wynikach kontroli obiektów o podstawowym 
znaczeniu dla powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 24 czerwca 2021 r., na którym 4 
głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała przyjęła Informację o wynikach kontroli obiektów 
o podstawowym znaczeniu dla Województwa Kujawsko – Pomorskiego przeprowadzonych 
przez Inspekcję Ochrony Środowiska w 2020 r.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie zabrali głosu. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2021 roku przyjęła 
Informację o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony Środowiska w 2020 r.  
 
Informacja o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego przeprowadzonych przez Inspekcję Ochrony Środowiska w 2020 r. 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6A. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na oddanie, 
w formie bezprzetargowej, lokalu w budynku SPZPS przy ul. Szpitalnej 6a na potrzeby apteki 
ogólnodostępnej. Szczegółowe wyjaśnienie  zawiera uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady prosił Pana Jacka Ledziona – Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Jacek Ledzion – Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 24 czerwca 2021 r., na którym 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej 
w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 czerwca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący oddania w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, pod potrzeby apteki, lokalu, 
który znajdującego się w Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych 
we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6A.  Komisja jednogłośnie, 6 głosami „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania:  
Za – 17  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się -  0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w 
budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
przy ul. Szpitalnej 6a stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na oddanie, 
w formie bezprzetargowej, lokalu w budynku SPZPS przy ul. Łady 10 na potrzeby apteki 
ogólnodostępnej. Szczegółowe wyjaśnienie  zawiera uzasadnienie do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady prosił Pana Jacka Ledziona – Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Jacek Ledzion – Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 24 czerwca 2021 r., na którym 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej 
w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Łady 10. 
Przewodniczący Rady poprosił  Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 czerwca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący oddania w dzierżawę, w formie bezprzetargowej, pod potrzeby apteki, lokalu, który 
znajdującego się w Samodzielnym Publicznym Zespole Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Łady 10.  Komisja jednogłośnie, 6 głosami „za”, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
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Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przed przystąpieniem do 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania:  
Za – 18  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się -  0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, 
w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. 
Łady 10 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w 
budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
przy ul. Łady 10 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w dzierżawę, w trybie bezprzetargowym, lokalu na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.  
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do zapisów art. 9 ustęp 1 pkt 1 ustawy 
o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy został opracowany program promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad 
projektem uchwały.  
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 10 maja 2021 r. 
pięcioma głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Jednocześnie Przewodniczący Rady poinformował, iż na sesji obecna jest Pani Anna 
Jackowska – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, która ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o: 
- uzupełnienie w nagłówku uchwały po nazwie organu „z dnia 30 czerwca 2021 r.” 
- uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 
2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił  o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 18  
Przeciw – 0  
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Wstrzymało się -  0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca  2021 r. w sprawie przyjęcia Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027 została 
podjęta.    
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku. w sprawie przyjęcia Programu promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027 stanowi załącznik nr 
18 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca  2021 r. w sprawie przyjęcia 
Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 
11) Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2020 Powiatu Włocławskiego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że  zgodnie z art. 16a ustawy o pomocy społecznej, 
powiat przygotowuje ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej. Stosownie do zapisów art. 16 a ust. 4 w/w ustawy organ 
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia co roku do dnia 30 kwietnia 
radzie powiatu ocenę zasobów pomocy społecznej. Ocena wraz z rekomendacjami jest 
podstawą do planowania budżetu na rok następny. Zasoby pomocy społecznej Powiatu 
Włocławskiego, które zostały określone w ocenie, obejmują w szczególności dane o sytuacji 
demograficznej i społecznej, dane o korzystających z pomocy i wsparcia, kadrę, środki 
finansowe na wydatki w pomocy społecznej i innych obszarach polityki społecznej 
w budżecie jednostki samorządu terytorialnego, aktywność projektowo – konkursową 
jednostki organizacyjnej pomocy społecznej, współpracę z organizacjami pozarządowymi. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Ledziona - Wiceprzewodniczącego Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad informacją.  
Pan Jacek Ledzion - Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 7 maja 2021 r., na którym pozytywnie 
zaopiniowała Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 Powiatu Włocławskiego. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jednocześnie poinformował, iż na sesji obecna 
jest Pani Agnieszka Łoboda – Dyrektor PCPR we Włocławku, która ustosunkuje się do 
ewentualnych głosów w dyskusji i udzieli odpowiedzi na pytania.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2021 roku przyjęła 
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Powiatu Włocławskiego.  
 
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Powiatu Włocławskiego stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.   
 
12) Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu 
pieczy zastępczej. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku złożyła sprawozdanie z działalności powiatowego centrum rodzinie oraz 
przedstawiła zestawienie potrzeb w zakresie potrzeb pieczy zastępczej.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Ledziona – Wiceprzewodniczącego Komisji 
Zdrowia i  Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad  sprawozdaniem.  
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Pan Jacek Ledzion - Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 7 maja 2021 r., na którym pozytywnie 
zaopiniowała Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy 
zastępczej.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosów sprzeciwu, a głosów 
sprzeciwu nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2021 r. 
przyjęła Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy 
zastępczej.  
Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 
13) Sprawozdanie dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
z działalności jednostki za 2020 rok.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku przedłożyła na obrady Rady Powiatu sprawozdanie z działalności jednostki za rok 
2020. Sprawozdanie zawiera, między innymi, dane dotyczące: budżetu jednostki, kadry, 
pomocy instytucjonalnej, usamodzielniania pełnoletnich wychowanków, rehabilitacji osób 
niepełnosprawnych, realizacji Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy, 
programów realizowanych ze środków pozabudżetowych, współpracy z organizacjami 
społecznymi, Powiatowego Zespołu ds. orzekania o niepełnosprawności oraz wykaz potrzeb 
w zakresie pomocy społecznej na rok 2020.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Jacka Ledziona – Wiceprzewodniczącego Komisji 
Zdrowia i  Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad  sprawozdaniem.  
Pan Jacek Ledzion - Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 7 maja 2021 r., na którym pozytywnie 
zaopiniowała Sprawozdanie dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku z działalności jednostki za 2020 rok.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosów sprzeciwu, a głosów 
sprzeciwu nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 30 czerwca 2021 r. 
przyjęła Sprawozdanie dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
z działalności jednostki za 2020 rok. 
Sprawozdanie dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
z działalności jednostki za 2020 rok stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 
14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko – 
Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących 
kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2021 roku.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia do wykonania przez 
Powiat Włocławski zadania publicznego z zakresu administracji rządowej należącego do 
właściwości Wojewody Kujawsko-Pomorskiego związanego z przygotowaniem 
i przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2021 roku. 
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Szczegółowe wyjaśnienie zawarte jest w uzasadnieniu do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki  głosowania: 
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca 
Wydruk z glosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia od Wojewody 
Kujawsko – Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących 
kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2021 roku została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przyjęcia od Wojewody Kujawsko 
– Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej dotyczących kwalifikacji 
wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2021 roku stanowi załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie przyjęcia od 
Wojewody Kujawsko – Pomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej 
dotyczących kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Włocławskiego w 2021 roku stanowi 
załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
 
15) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania w roku 
2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w związku z wystąpieniem Proboszcza Parafii 
w Dąbiu Kujawskim o zmianę prac konserwatorsko – restauratorskich przy ołtarzu głównym 
oraz konserwację zespołu obrazów, został przedłożony projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.   
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów na 
posiedzeniu w dniu 28 czerwca br. analizowała projekt uchwały zmieniający uchwałę 
dotyczącą przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 
w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość. 
Komisja jednogłośnie, 6 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki  głosowania: 
Za – 17 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca 
Wydruk z glosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania 
w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie przyznania w roku 2021 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 
w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość 
stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy.  
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej ze środków budżetu 
powiatu włocławskiego oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu 
jej rozliczania. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady i powiedział, że organy jednostek 
samorządu terytorialnego stosownie do przepisów ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu 
aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych zobowiązane są do ogłaszania 
tekstów jednolitych znowelizowanych aktów normatywnych nie rzadziej niż raz na 12 
miesięcy. Akty prawne podlegają ogłoszeniu w dzienniku urzędowym, w którym dany akt 
normatywny ogłoszono.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady  stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie lub dofinansowanie 
kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej ze środków budżetu 
powiatu włocławskiego oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczania została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 
inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej ze środków budżetu powiatu 
włocławskiego oraz trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania 
stanowi załącznik n r 30 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej ze 
środków budżetu powiatu włocławskiego oraz trybu postępowania w sprawie udzielania 
dotacji i sposobu jej rozliczania stanowi załącznik n r 31 do niniejszego protokołu.  
 
17) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Powiatu Włocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady  powiedział, że projekt uchwały dotyczy określenia trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej.  Wyjaśnienia dotyczące konieczności podjęcia uchwały 
zawiera uzasadnienie. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.   
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 czerwca br. analizowała projekt uchwały 
dotyczący określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej powiatu. 
Komisja jednogłośnie, 5 głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 9 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 34 do 
niniejszego protokołu.  
 
18) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, to Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.  
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Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  30 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 
została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 stanowi 
załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  30 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2021 – 2028 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
 
19) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 30 czerwca 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały i poprosił  o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 została podjęta. 

 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu.  
uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 30 czerwca 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 40 
do niniejszego protokołu.  
 

20) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominał, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
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Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali 
odpowiedź Pana Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie realizacji 
inwestycji drogowych na obszarze Powiatu Włocławskiego (załącznik nr 41 do niniejszego 
protokołu).  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radny Roman Tomaszewski odniósł się do pisma w sprawie realizacji inwestycji 
drogowych na terenie Powiatu Włocławskiego, jakie zostało przekazane z Urzędu 
Marszałkowskiego w Toruniu. W punkcie 3 podana jest informacja nt. przebudowy drogi 
wojewódzkiej nr 265 Brześć Kuj. – Kowal – Gostynin na odcinku Kowal – granica 
województwa – koniec granice powiatu. Z informacji wcześniejszych  było podane, że 
inwestycja ma być realizowana w tym lub w przyszłym roku. Okazuje się, że jeżeli ta 
inwestycja ruszy, to tylko na poziomie przebudowy kanalizacji, rowów i innych rzeczy 
infrastruktury technicznej. Radny zapytał czy starosta ma wiedzę, w zakresie dalszej 
inwestycji w postaci – kiedy będzie wymieniana nawierzchnia i w jakiem zakresie będzie to 
robione? Jeżeli pan starosta ma taką wiedzę, to radny poprosił o poszerzenie tej informacji. 
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski w nawiązaniu do wcześniejszej dyskusji, 
która odbyła się na sesji Rady Powiatu we Włocławku, na komisjach, wielu innych gremiach, 
skierował pismo do pana marszałka, do samorządu województwa kujawsko – pomorskiego. 
Tę odpowiedź, która w ostatnich dniach przyszła, została przekazana radnym w dniu 
dzisiejszym. Wszystkie zagadnienia w sposób ogólny zostały określone. Starosta w ostatnim 
czasie odbył spotkanie z panem wicemarszałkiem Zbigniewem Sosnowskim 
odpowiedzialnym za przebudowę dróg wojewódzkich. Starosta nie chce powtarzać pisma na 
temat drogi Brześć – Lubraniec, obwodnicy   Lubrańca, dokończenia drogi 265 itp.rzeczy. Na 
to są podpisane umowy. Jeżeli chodzi o odcinek drogi Kowal – granica województwa padło 
stwierdzenie, że w roku bieżącym będzie robione wszystko, aby jeszcze jak najwięcej robót 
wykonać na tym odcinku. Trwają pewne uzgodnienia. Z tego, co starosta usłyszał, z panem 
Burmistrzem Kowala są rozmowy, co do zakresu i charakteru przebudowy ciągów rowerowo 
– pieszych w granicach miasta Kowal. Reszta jest uzgodniona. Użyto stwierdzenia, starosta 
może jedynie przekazać i nie bierze za to odpowiedzialności, że przetarg zostanie ogłoszony 
w lipcu i że w sierpniu, we wrześniu wykonawca wejdzie na roboty. Starosta zna życie, może 
to być trudne, ale taką perspektywę czasową, przekazano. Opóźniło się to w związku z  tym, 
że planowano (nad tym też dyskutowano na sesji) realizować przez nowo powołaną spółkę, 
która  miała zajmować się remontami dróg.  Starosta czytał o tym, było stanowisko RIO, 
które zmieniło zdanie, że zaciągnięcie zobowiązań przez spółkę byłoby także zaciągnięciem 
zobowiązań przez budżet województwa. Także zrezygnowano  z tej formy. Jest perspektywa 
miesiąca – dwóch, jeżeli to pismo i te twierdzenia się potwierdzą ogłoszenia przetargu  na to 
zadanie. Z tego, co starosta wie, odbyło się spotkanie z władzami Izbicy Kuj., gdzie w zamian 
za przebudowę drogi w centrum w Izbicy Kuj. zdecydowano o przebudowie drogi do granicy 
województwa. Starosta ma informację, że jest to uzgodnione  z władzami Izbicy Kuj. Starosta 
przekazał, że w jego ocenia, oprócz tych wszystkich rzeczy, które się dzieją, dwa 
newralgiczne odcinki, jeszcze bardzo ważne, to Choceń i Chodecz, i Lubraniec i Izbica Kuj. 
Co do odcinka Choceń – Chodecz padło zapewnienie, że w przyszłym roku te roboty mają 
ruszyć. Co do Lubrańca  - Izbica Kuj. takiego zapewnienia starosta nie otrzymał. Padła także 
deklaracja, że kiedy będzie więcej konkretów, po okresie wakacyjnym, można spotkać się 
i o tych sprawach podyskutować.  Złożono propozycję, na razie luźną, samorządowi powiatu 
o przejęciu drogi Brześć Kuj. – Wieniec w zamian za pewną rekompensatę finansową, tak aby 
w niższym standardzie drogi powiatowej można było te drogę budować. Starosta nie złożył 
żadnej deklaracji, bo nawet nie usłyszał kwoty i jakby miało to być robione. Starosta umówił 
się na kolejne spotkanie i jakieś konkrety mają być przedstawione.  Starosta jest sceptyczny 
do tego rozwiązania, aczkolwiek zawsze trzeba szukać dobra społeczeństwa, jeżeli to dałoby  
perspektywę przebudowy tej drogi w krótszym czasie. To wspólnie nad tym należy się 
zastanowić.  Propozycję pan starosta przedstawi. Starosta traktował to jako luźną propozycję. 
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Ona już chyba w społeczeństwie, w gronie radnych gminy Brześć Kuj. krążyła. Podobną 
rozmowę starosta odbył z  radnymi  przy okazji otwarcia Brzeskiego Centrum Kultury 
i Historii. Gdzieś takie propozycje padały. Pan starosta powiedział, że powiat nie jest 
zamknięty na współpracę, ale czeka na konkretną, rozsądną propozycję, taką, żeby „powiat 
nie brał sobie garba na plecy, a która rozwiązałby problemy społeczeństwa”. Żadna 
akceptacja i deklaracja  ze strony starosty, poza gotowością rozmów, nie padła. Co do innych 
odcinków to radni mają odpowiedź przekazaną w piśmie. Jest gotowość spotkania po okresie 
wakacyjnym. Padło stwierdzenie, że będzie już po przetargu na drogę Kowal – gr. 
województwa.  
Radny Marek Jaskulski stwierdził, że wyników matury tegorocznych jeszcze nie ma, ale 
chciałby wiedzieć - jaki procent słuchaczy szkół średnich przystąpiło do matury. Zawsze tak 
było, że matura była zwieńczeniem tego okresu nauki w szkole średniej czy to liceum, czy 
technikum. Jeśli można, to radny poprosił o przedstawienie informacji. Radny wierzy, że 
będzie to liczba blisko 100%. Radny chciałby się dowiedzieć, jak jest faktycznie. 
Pani Agata Wojtkowska – członek Zarządu stwierdziła, że jeszcze nie ma wyników matur, 
te wyniki pojawią się w granicach 6 lipca. Do matur nie przystąpiło 100% absolwentów, 
z tego względu, że z jednym wypadku są to względy chorobowe, natomiast w pozostałych 
przypadkach matury przebiegły bez zakłóceń, przebiegły w sposób zgodny ze standardami 
i regulaminem matur. Pełną informację, jeżeli chodzi o konkrety, to członek zarządu może 
zaproponować już po wynikach matur, kiedy trafią do szkół.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni będą ciekawi wyników. Na następną 
sesję, każdy z radnych otrzyma taki wynik.  
 

21) Zamknięcie XXX  Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 30 czerwca 
2021 r. o godz. 1224 zamknął  XXX Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  

 
Przewodniczący Rady  

 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….  
2) Anita Sudomir - Ozdoba ……………………… 
 


